
Schůzka rodičů žáků ZŠ Zeiberlichova se zástupcem zřizovatele

20.9.2024 od 15.30 v přísálí KD v Soběšicích

Přítomni: Martin Glogar (místostarosta Brno-sever pro školství), Tomáš Kašpárek (důvěrník
1.B.), Marie Vyskočilová (důvěrník 3.A.), Martina Nevrlá (důvěrník 3.B.), rodiče žáků ZŠ

1. Pan Kašpárek přivítal přítomné rodiče a poděkoval za účast panu Glogarovi, jako
zástupci zřizovatele ZŠ. Dále informuje, že ze schůzky bude pořízen zápis, kde se
nebudou podrobně rozepisovat věci, dostupné v jiných dokumentech (zápis schůzky
třídních důvěrníků, výzva rodičů atd.). Pan Glogar poděkoval za aktivitu a zájem
rodičů stran školy, kterou navštěvují jejich děti.

2. Jeden z rodičů shrnuje zkušenost svého dítěte cca 12-13let zpět, kdy odchází do
důchodu oblíbená paní učitelka Potomáková. Třída měla dostat jako třídní paní
ředitelku Zanettiovou, z 22 dětí ve třídě jich zůstalo 13, ostatní děti po této informaci
rodiče převedli na jiné školy. Nakonec třída dostala nově nastupující p.
Kunovjánkovou (v té době s původním příjmením). Ta si od rodičů ihned po nástupu
vysloužila velkou pochvalu, byla velmi aktivní, nebála se zkoušet nové věci, zároveň
má specializaci na nadané děti. V 5. třídě stejná třída dostala paní ředitelku na
Matematiku, ta běžně rozdá zadání a odejde pryč ze třídy s tím, že kdo neví, má se
zeptat spolužáků. Paní učitelka Kunovjánková je postupně zavalena administrativou
v roli zástupce ředitelky a již nemá prostor a sílu na původní aktivity.

3. Pan Kašpárek doplňuje informace o výuce matematiky paní ředitelkou z minulého a
letošního roku.

4. Pan Glogar shrnuje reálnou nemožnost odvolání paní ředitelky z hlediska školského
zákona, nicméně potvrzuje, že na pozici ředitele bude během února 2025 vypsán
konkurz. Slíbil prověřit možnost začít proces přípravy konkurzu již nyní (říjen 2024) a
nečekat na začátek příštího roku.

5. Rodiče popisují nástup a postupné neshody s paní ředitelkou dalších vyučujících
(např. paní Fromelová), které nakonec vyústí v jejich odchod na jiné školy. Je
zmíněna reakce paní ředitelky na výzvu rodičů z června 2024, kde stále tvrdí, že
učitelé měli jiné důvody pro odchody, přestože lze jednoduše vyvrátit.

6. Pan Glogar popisuje svou dosavadní zkušenosti s fungováním ZŠ Zeiberlichova na
radnici od svého nástupu do funkce místostarosty v roce 2022. Dále potvrzuje
několikátou změnu slibu paní ředitelky o svém odstoupení a její aktuální tvrzení, že
odstupovat nebude, ale nebude již dále kandidovat po skončení aktuálního funkčního
období v červnu 2025.

7. Pan Glogar dále přibližuje pravomoci a úlohu městské části a magistrátu města Brna
z hlediska fungování školy a pravomoci ředitele školy. Na dotaz na reakci městské
části na všechny doposud proběhlé problémy s paní ředitelkou popisuje systém
odměn pro ředitele ZŠ a konstatuje, že aktuální odměna vyplácená v říjnu bude u
paní Zanettiové reflektovat nespokojenost rodičů i její pochybení.



8. Pan Kašpárek žádá pana Glogara o prověření odpovědnosti za výběr skříněk v nově
vybudovaných šatnách školy, protože paní ředitelka opakovaně tvrdí, že s
navrženým a dodaným typem nesouhlasila a žádala o změnu. Dále pan Glogar
potvrzuje řešení problémů se zatékáním do šaten při nedávných deštích, informuje o
přípravě opravy střechy nad jídelnou. Je informován o zatékání na chodbě mezi
jídelnou a šatnami, slíbí situaci prověřit.

9. Rodiče se ptají na situaci se školním psychologem a následně s panem Glogarem
diskutují o možnostech řešení. Pan Glogar mluví o alokaci rozpočtu na psychologa
při žádosti škol o rozpočet na další rok, diskutuje se možnost sdílení psychologa pro
snížení administrativní náročnosti ze strany školy a zvýšení atraktivity pro psychology
řešením pro více škol na úrovní městské části.

10. Padl dotaz na řešení údržby školy, která v některých případech neprobíhá zcela
ideálně (plíseň na chodbě v přízemí, zámky v šatnách, odpady). Rodiče mohou s
drobnostmi pomoci, ale nejsou oprávněni dělat jakékoliv složitější opravy. V
souvislosti s tím byl dotaz na pana Glogara, zda zřizovatel může kontrolovat
hospodaření z hlediska údržby ve škole. Ten odpovídá, že k některým detailům
financí nemá přístup ani on či školská komise při MČ a dokonce ani interní audit.

11. Pan Kašpárek poděkuje na závěr panu Glogarovi i rodičům za účast.


